

ONE DAY BINTAN TOUR & ITINERARY

Rates are based on Singapore dollars and base on per person basis

Valid Jul - Dec 2013

GV2	ADULT	CHILD (3 - 11 YEARS)
WEEKDAYS	48	38
WEEKENDS	68	58

2D1N PACKAGE INCLUSIVE OF:

- ✓ Return ferry ticket (Singapore – Bintan – Singapore)
- ✓ South Bintan city tour with English / Mandarin speaking guide
- ✓ 60 minutes body massage town area (Adult Only)
- ✓ 1 set Ayam penyet lunch

EXCLUDE:

- ☒ Seaport tax & return surcharge SGD 25.00 per person (Collected by agent)
- ☒ Guide tipping SGD 2 per person (Collected by agent)
- ☒ Visa on arrival USD 10 per person if applicable (pay at Ferry Terminal)

Day 1

SIN-TPI: 0850hrs (SIN Time)

Depart by high speed ferry to Tanjungpinang (Sri Bintan Pura Ferry Terminal) at 0850hrs, the duration of journey will take estimate 90 minutes. **Assemble at Tanah Merah Ferry Terminal at 0750hrs, collect your boarding pass at Tanah Merah Ferry Terminal (TMFT) Counter #01-12, Indo Falcon Ferry Service.**

Estimate 1030hrs (INDO Time)

[You will enjoy your 60mins traditional massage before / after tour – Subject to the schedule upon arrival]

After immigration / custom clearance, you will be meet & greet with our friendly tour guide and continue with sight-seeing tour at Tanjungpinang City. Tanjungpinang City tour will pass by the city area like **Bintan Mall, Local Market, Oldest Christian Church** which built during Portuguese Invasion, **Oldest Chinese School**, 28 m height **Monument Of Young Generation, local product shop** which you can get variety of local product, souvenir, handicraft from Indonesia, **Local Department Store, Guan Yin Temple, 500 LOHAN Temple**. You will have local lunch at Ayam Penyet Restaurant. Depart by high speed ferry to Singapore at 1600hrs (Monday-Friday) / 1700hrs (Saturday, Sunday & PH).

行程

第一天

新加坡 – 民丹岛 (丹戎檳榔) : 0850hrs (新加坡时间)

0850hrs, 乘搭高速渡轮出发到丹戎檳榔 (Sri Bintan Pura Ferry Terminal), 旅程时间估计 90 分钟。集合于丹那美拉渡轮码头 0750hrs (Tanah Merah Ferry Terminal) 到 **01-12 Indo Falcon Ferry Service** 柜台领取您的登船证。

抵达: 估计 1030hrs (印尼时间)

[60 分钟传统按摩时间将按排在导览之前/之后 – 按摩时间基于按摩中心当天的时间表]

抵达民丹岛, 过移民关卡后, 你将会见我们当地热情的导游。首先, 导游将带领大家游览丹戎檳榔市区, 像民丹岛购物中心, 本地市场, 最古老的“**基督教教堂**”(建于葡萄牙入侵), 28 米高的“**年轻一代纪念碑**”和最古老的“**华校**”。导游也将带大家到丹戎檳榔规模最大的**观音庙**与 **500 罗汉庙**。您将会享用当地的特色午餐“**Ayam Penyet Restaurant**”与 **60 分钟传统按摩**。1600hrs(星期一至星期五), 1700hrs(星期六, 星期日及公共假期), 乘搭高速渡轮往返新加坡。



Guan Yin Temple/观音庙



年轻一代纪念碑
Monument Of Young Generation



LOHAN Temple/罗汉庙

NOTE:

- ❖ All transfer & tour service will be suspended due to unforeseen situation.
- ❖ Prices are correct at time of printing and might be subject to change upon reservation

Updated : PTT - 24062013

2 Havelock Road, 2HR, #01-15/16, Singapore 059763

Tel: 6534 1033, Fax: 6534 5632, Email: sales@kentholidays.com, Website: www.kentholidays.com